
Social-, Indenrigs- og Børneudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 15. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 394

Ministeren bedes oplyse, hvad hun mener kan være årsagen til, at nogle kommuner bru-

ger børnehusene mere end andre kommuner, herunder forholde sig til om f.eks. økonomi

kan være udslagsgivende for, at nogle kommuner ikke bruger børnehusene som tilsigtet

samt oplyse, hvilke overvejelser om politisk handling ministeren gør sig på baggrund af

kendskabet til de kommunale forskelle i brug af børnehusene?

Spørgsmålet stilles på baggrund af samrådet den 14. marts 2019 om reglerne for brug af

børnehuse i sager om overgreb på børn og unge, jf. SOU, alm.del – samrådsspørgsmål T

og U.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karin Nødgaard (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karin.Nodgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn

formand
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